

GENERAL AGREEMENT  
ON TARIFFS AND  
TRADE

CONFIDENTIAL

TEX.SB/W/64

11 December 1975

---

Textiles Surveillance Body

DRAFT REPORT OF THE SIXTEENTH MEETING

1. The TSB held its sixteenth meeting of 1975<sup>1</sup> on 1 December. The report of the fourteenth and fifteenth meetings was approved and has been circulated as COM.TEX/SB/138.
2. The TSB reviewed three agreements concluded by Australia under Article 3 with Hong Kong, Korea and Macao. The agreement with Macao was found to be not entirely in conformity with the Arrangement<sup>2</sup>. All three agreements have been circulated to the Textiles Committee for information as documents COM.TEX/SB/141, 139 and 140 respectively.
3. It was agreed that the next meeting of the TSB should be held on 15 - 17 December 1975.

---

<sup>1</sup> Thirtieth meeting.

<sup>2</sup> For TSB comments see COM.TEX/SB/140.

./.

# ACCORD GENERAL SUR LES TARIFS DOUANIERS ET LE COMMERCE

CONFIDENTIEL

TEX.SB/W/64

11 décembre 1975

---

Organe de surveillance des textiles

## PROJET DE RAPPORT SUR LA SEIZIEME REUNION

1. L'OST a tenu sa seizième réunion de l'année 1975<sup>1</sup> le 1er décembre. Le rapport sur les quatorzième et quinzième réunions a été adopté, puis distribué sous la cote COM.TEX/SB/138.
2. L'OST a examiné trois accords que l'Australie a conclus au titre de l'article 3 avec la Corée, Hong-kong et Macao respectivement. Il a constaté que l'accord avec Macao n'est pas entièrement conforme à l'Arrangement<sup>2</sup>. Le texte de ces trois accords a été distribué au Comité des textiles, pour information, sous les cotes COM.TEX/SB/141, 139 et 140 respectivement.
3. Il a été convenu que l'OST tiendra sa prochaine réunion du 15 au 17 décembre 1975.

---

<sup>1</sup>Trentième réunion.

<sup>2</sup>Pour les observations de l'OST, voir le document COM.TEX/SB/140.